

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: CAIRO AMMAN BANK Date: 08-06-2022 06:59:49 PM Subject: Distribution Al Safa Shares to CAB Shareholders	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك القاهرة عمان التاريخ: 08-06-2022 06:59:49 PM الموضوع: توزيع أسهم مصرف الصفا على مساهمي بنك القاهرة عمان
To: Cairo Amman Bank shareholders Based on the decision of the General Assembly of Cairo Amman Bank held on 04/24/2022 to distribute the shares of Al-Safa Bank , a subsidiary company (Cairo Amman Bank) in Palestine , to the shareholders of Cairo Amman Bank , in addition to the cash dividends. For more information related to the distributed shares visit Cairo Amman Bank website https://www.cab.jo/ar Investors Relations - General Assembly - Distribution of Al-Safa Bank shares to the shareholders of Cairo Amman Bank By entering SDC number - for Jordanian individuals please enter the Jordanian National Number Safa shares will be traded at the Palestinian Stock Exchange . For further assistance kindly contact the National Company for Securities in Palestine (a subsidiary of Cairo Amman Bank) for trading Al-Safa Bank shares at Palestine exchange, by visiting Cairo Amman Bank website https://www.cab.jo/ar Investors Relations- General Assembly- Instructions for opening a trading account with the National Company for Securities in Palestine (a subsidiary of Cairo Amman Bank) for trading Al-Safa Bank shares at Palestine Exchange	السادة : مساهمي بنك القاهرة عمان المحترمين بناء على قرار الهيئة العامة لشركة بنك القاهرة عمان المنعقدة بتاريخ 24/04/2022 بتوزيع أسهم مصرف الصفا شركة تابعة لبنك القاهرة عمان في فلسطين على مساهمي بنك القاهرة عمان إضافة إلى التوزيعات النقدية ولمعرفة عدد الأسهم التي تستحقونها يمكنكم الدخول إلى موقع بنك القاهرة عمان https://www.cab.jo/ar علاقات المستثمرين - الهيئة العامة - توزيع أسهم مصرف الصفا لمساهمي بنك القاهرة عمان وذلك بإدخال رقم مركز إيداع الأوراق المالية للمساهم - والذي يمثل الرقم الوطني للأردنيين أما فيما يتعلق بالآلية فتح حساب تداول لدى الشركة الوطنية للأوراق المالية فلسطين (شركة تابعة لبنك القاهرة عمان) لأغراض تداول أسهم مصرف الصفا في بورصة فلسطين حين إدراجه في بورصة فلسطين خلال الفترة القادمة . يمكنكم التعرف على الآلية وذلك بالدخول إلى موقع بنك القاهرة عمان https://www.cab.jo/ar علاقات المستثمرين - الهيئة العامة - تعليمات فتح حساب تداول لدى الشركة الوطنية للأوراق المالية فلسطين (شركة تابعة لبنك القاهرة عمان) لأغراض تداول أسهم مصرف الصفا في بورصة فلسطين .
08-06-2022	08-06-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة

User Name: انس عشا	اسم المستخدم: انس عشا
-----------------------	--------------------------